

VINGTOR RC CLUB – REFERAT FRA STYREMØTE 20. MARS 2024

Hvor: Teams kl. 18:00 – 19:30.

Tilstede: Odd, Per S, Per G, Andre, Tore.

1. Gjennomgang referat fra forrige styremøte (16/1-24) og årsmøteprotokoll(7/2-24)

1.1. Tore gikk igjennom punktene i referatene. **Status:** Lukket

a) Vedtak gjort på årsmøtet er ført inn i klubbens Organisasjonsplan. Denne ble delt i Teams.

1.2. Konstituere nytt styre. Tildele roller **Status:** Lukket

a) Det ble litt diskusjon om rollefordeling og etterhvert ble følgende roller ble fordelt:

Funksjon	Navn	Periode	Kommentar
Leder/ Ungdomsrepresentant/ Opplæringsleder/Husfar	Andre Søyhagen	2024 - 2024	(Ny) (Ett år)
Nestleder/ Anleggoppmann:	Per J. Gundersen	2024 - 2025	(Ny)
Sekretær/Webmaster:	Tore Jemtegaard	2024 - 2025	(Gjenvalg)
Kasserer/varamann:	Espen Kvien	2023 - 2024	(Ikke på valg)
Styremedlem:	Odd Gunnar Morfjord	2024 - 2025	(Ny)
Styremedlem/HMS ansvarlig:	Per G. Strømmen	2023 - 2024	(Ikke på valg)
Styremedlem:	Per Weum	2023 - 2024	(Ikke på valg)

b) Det ble spørsmål om hva de forskjellige oppgavene går ut på. Tore henviste til og anbefalte alle å lese Organisasjonsplanen som har punkter som omhandler dette. Enkelte beskrivelser har behov for en oppdatering.

Vedtak: Det ble enighet om det nye styrets roller.

2. Gjennomgang av årshjulet for perioden.

2.1. Gjennomgang av årshjul. **Status:** Lukket

a) Tore delte Årshjulet på Teams og tok styret gjennom de forskjellige punktene.

b) Et nytt punkt ble lagt til i rubrikken Mars: Sjekk hjertestarter etter vinteropplag.

c) Samme i oktober: Sette hjertestarter i vinteropplag.

d) Nyvalgt HMS ansvarlig, Per G. Strømmen, tar en sjekk av medisinskap, brannslukkere og hjertestarter.

Vedtak: Årshjul Ok for perioden.

3. Planlegge møter

3.1. Møtelokale april. **Status:** Lukket

a) Jens Kristian har bestilt lokale for onsdag 3. april

Vedtak: Vi har lokale i Speiderhuset for 3. april.

3.2. Oppgaver i forbindelse med møteavvikling. **Status:** Lukket

a) Tore tok opp arbeidet rundt det med å holde klubbmøter. Stikkord her var nøkler som må hentes/leveres, kaffe/kake servering, få data og projektor til å fungere, rydde/låse/alarm etter møtet.

b) Alle var stemt for at dette får vi til.

c) Andre tar jobben med å hente/levere nøkler. Jens Kristian kan gi informasjon om dette.

d) Andre er møteleder.

e) Per S. sier seg villig til å være med å rydde.

f) Tore handler og serverer kaffe og kaker.

Vedtak: Vi ønsker å bringe tradisjonen med møteaktivitet videre.

3.3. Møteinnhold. **Status:** Lukket

- a) Nytt fra styret / Info fra møter, flyplass og annet
- b) FPV ved Terje
- c) NLFs TAKK-program ved Tore
- d) Reparasjon av fly ved Roy

Vedtak: Vi har tre innlegg i tillegg til Nytt fra styret. Tore gir Ok til Terje og Roy og lager innkalling til møtet.

4. Prosjekt robot klipper

4.1. Kjøp av robotklipper. **Status:** Åpen

- a) Andre har undersøkt med forhandleren og det viser seg at den modellen vi har fått tilbud på er den beste klipperen/løsningen for oss. Han fikk bekreftet av tilbudet vi fikk i fjor fremdeles gjelder.
- b) Det er allerede et vedtak på at innkjøp skal skje.
- c) Kasserer melder at vi har kr 129.000 disponibelt på konto.
- d) Andre har klarsignal fra styret og setter i gang med de nødvendige bestillingene.
- e) Jens Kristian har tilbudt seg å lage et passende skur for lade-enheten til klipperen..

Vedtak: Andre har klarsignal fra styret og setter i gang med de nødvendige bestillingene.

5. Dugnad våren 2024

5.1. Vår-dugnad: **Status:** Åpen

Andre ønsker å sette dato for vårens dugnad. 20. april foreslåes.

Oppgaver:

- a) Rengjøre klubbhus innvendig, vaske gulv og tørke støv.
- b) Koste plattingen.
- c) Stramme sikkerhetsnett.
- d) Koble strøm til armaturene (Jens Kristian).
- e) Optimalisere vinkelen på sol-panelene.
- f) Vaske toalettet (Tore).
- g) Serve pølser og drikke. Pølser igjen fra julemøtet tro? Høre eventuelt med Kåre.
- h) Nivellere container. Dører er vanskelige å åpne/lukke.

Vedtak: Det annonseres dugnad 20 april.

6. Terminliste 2024

6.1. Forslag til terminliste **Status:** Lukket

Tore la frem følgende forslag til terminliste for året:

- a) Poju Stephansens minnestevne 10. og 12. mai. Klassisk pattern på Eggermoen flyplass, Paal Wiborg.
- b) Vingtor Cup 22. og 23. juni. F3A kunstflyging, Henning Jorkjend.
- c) NM F3A 16. og 18. august. Tore Jemtegaard.
- d) Høst-treff med Oldtimer og Warbird 14. september. Per G. Strømmen.
- e) Tore Paulsen Memorial 21. september. (Jarlsberg), Espen Kvien.

Vedtak: Enighet om listen og Tore renskriver og publiserer på hjemmeside og NLF Isonen.

7. Diverse

7.1. Diverse. **Status:** Lukket

- a) Andre: Ønske om å oppgradere klubbens strømaggregat. Men ikke penger til det i år.
- b) Odd ønsker å ta B-bevis. Per G. Strømmen har instruktørbevis i denne klassen og tilbyr seg å utføre prøven.
- c) Per G. Strømmen ønsker oppføring på instruktør listen. Tore sørger for dette.

Møtet avsluttet kl. 19:30

28.10.2024, Tore Jemtegaard